

PROTOKOLL

fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele

den 3 mars 2025 i Veberöd

Närvarande: Kent Persson, Karin Nilsson, Hans Andersson, Eva Ingvarsdotter-Larsson, Alf Jivéke, Kenth Persson, Gertrud Trulsson, Roland Bengtsson, Sivert Gardell.

1. **Ordförande Kent P** hälsade alla välkomna till dagens styrelsemöte och **förklarade mötet öppnat.**
2. **Roland B** utsågs att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.
3. **Dagordningen: Dagordningen godkändes** med tillägg under övriga frågor.
4. **Föregående protokoll godkändes.**
5. **Hedersmedlem:** En medlem har skickat en fråga till styrelsen om vilka kriterier som gäller för att bli utnämnd till hedersmedlem eller hedersledamot. Hedersledamot är en person som suttit i styrelsen medan en hedersmedlem är en annan medlem i föreningen som varit medlem under många år.
Styrelsen bordlade frågan till nästa styrelsemöte.
6. **Seniormässa 2026:** Kent P visar den Powerpoint presentation som Jan Petersson tänker visa som stöd för informationen på onsdag den 5 mars då övriga inblandade ska träffas. **Alf J påpekar att i denna version fattas koordinatören för hela projektet under styrgruppen. Mötet den 5 ska vara grunden för att besluta om vi ska driva ärendet vidare och genomföra hela projektet. "Go or no go".** PRO Genarp och Veberöd kommer med styrelserepresentanter till detta möte. **Även ansvarsfördelningen mellan föreningarna ska beslutas för att fördela ev vinst eller förlust.** Det måste skapas ett eget konto för denna verksamhet med egen budget och dit bidrag kommer in och från vilket utgifter betalas ut.
7. **N Ugglarp:** Roland B sitter med i valberedningen för bygdegården. På bygdegårdens årsmöte beslöts att alla småfel som dyker upp anmäls till Roland B och/eller Jan Bengtsson så tar de hand om ev åtgärder. Kan de inte själva fixa det kan de lämna över ärendet till Micke Olsson som kan göra div reparationer. Han kan i sin tur begära in hjälp från hantverkare vid behov. Bygdegårdens styrelse är mycket tacksamma för den hyresintäkt de får av SPF Romele som är en fast inkomst.
8. **Programbladet hösten 2025:** Kenth P hade förslag på en föreläsare Sven Bjerlestam som kan berätta om Ukraina. Sven B har själv bott där fram till att kriget bröt ut och arbetar med hjälpsändningar dit. Han vill gärna komma i september och tar inte betalt mer än att vi får skicka ett bidrag till hjälpverksamheten. Kent P hade ett förslag till ett studiebesök till Genarps kyrka. Marianne Bladh vill gärna berätta om kyrkan som byggdes 1593. Kent P föreslog även att vi ska ha en mannekänguppvisning i samband med en Romeleträff. Karin N tog upp ett förslag som vi haft tidigare, Tove Carlsson,

kyrkomusiker i Veberöd, har ett fint program där hon både sjunger och berättar. Kent P har hittat en musiker som har spelat tillsammans med många kända artister, Håkan Brink som sjunger en lite mer rockig musik men han är säkert mycket dyr. **Styrelsen fastnade för att ta in Tove Carlsson i oktober.** Alf J hade ett förslag att ta in Amanda Lahti, professor och läkare för både MFF och Redhawks. Hon kan föreläsa om hälsa ur olika aspekter som kost och motion. Gertrud T föreslog att vi i programbladet lägger in information om de nya vandringslederna vid Hasslemölla gård i Veberöd. Vi skulle också kunna arrangera en utflyktsdag i området. Gertrud informerade också om att det finns en trevlig stuga i Hemmestorps Fure som föreningen skulle kunna använda vid en sommarfest tex. Roland B föreslog att vi under våren 2026 har en utflykt till vattenkällan Roteborg som nu är restaurerad. Karin N har fått **förfrågan från kyrkan i Veberöd om vi vill anlita kören som lussade för oss förra julfesten och det tackade styrelsen ja till.** Hans A undrade om vi ska satsa på en julresa i år också. Förslag kom att åka till Sölvesborg som har en mindre men trevlig julmässa. Ett annat förslag är att åka till Övedskloster och på fredagar har de lägre entréavgift för seniorer. Det är dock väldigt mycket folk och långa köer.

9. **Medlemsfrågor:** Eva I-L som är ny medlemsansvarig kunde meddela att föreningen nu har 350 ordinarie medlemmar och 40 vänmedlemmar varav 8 ännu inte betalat medlemsavgiften. Dessa kommer att kontaktas av styrelsen. **Föreningen ska bjuda in alla nya medlemmar den 17 september kl 14.00 där styrelsen och aktivitetsledare presenterar sig och sin verksamhet. De nya medlemmarna ska också presentera sig och vad de är intresserade av och på vilket sätt de kan hjälpa föreningen. Detta ska också komma med i programbladet.**
10. **Ekonomi:** Kassör Kenth P går genom balans- och resultatrapporterna och förklarar vissa siffror. Bl a har föreningen köpt in **nya spisar** att användas i matlagningskursen. Dessa **ska föras in på inventarieförteckningen.** Kent P meddelar att **programkommittén har beslutat att deltagarna i kommittén betalar halva avgiften för de fester som de anordnar** för att avgifterna till övriga deltagare inte ska bli för höga. Föreningen har ännu inte fått svar från Socialstyrelsen ang ansökan om bidrag.
11. **Hemsidan:** Besöksfrekvensen på sidan varierar lite som det har sett ut de senaste månaderna. **Alf J kan visa denna kurva på en Romeleträff och uppmana medlemmarna att gå in och läsa på vår hemsida och även delta på Facebook.**
12. **Rapporter:** Kent P och Sivert G redogjorde kortfattat om vad som kommit upp på senaste kretsmötet den 24 februari.
13. **Övriga frågor:** Roland B informerade om att det blir invigning av vattenkällan Roteborg och han vill då kunna hyra föreningens portabla högtalare. Detta godkändes. Han meddelar även att arkiveringsarbetet rullar på och är inne på slutfasen av arbetet. **Roland ska också kopiera Gamla Genarpsmaterialet och han har 452 kr över från tidigare beviljade 800 kr från SVT för lån av våra hotellfoto till Norénfilmen. Han önskar att behålla dem som ersättning för färgpatroner som går åt vid kopieringen. Detta godkändes.** Roland informerade också om att han fått ett mejl som ser

ut att komma från ordförande Kent P där Kent ber om att Roland ska köpa ut presentkort för 500 kr per styck. Sivert G och Kenth P har fått samma mejl. Detta är ett bluffmejl.

Karin N undrar om föreningen kan köpa in ett headset till för det hörs för dåligt med handmikrofonerna eftersom alla inte håller den tillräckligt nära munnen. Alf J kolla var vi kan inhandla denna.

Hon påpekar också att det är för dålig förstoring på texter som visas på stora duken. Det går inte att läsa. En dam Laila Karlsson har ringt henne och påpekat att vi skrivit fel i programbladet ang danskvällen den 2 april. Hon påstår att där står tisdagen den 2 april men det står onsdagen den 2. Hon ska kontakta henne igen.

Gertrud T tar upp att vi bör informera medlemmarna om de nya vandringslederna vid Hasslemölla gård i Veberöd. Vi kan kanske ha en utflyktsdag där. Hon meddelar att det finns en bra liten festlokal i Hemmestorps Fure som föreningen kan använda. Där finns kök och porslin och möjlighet för 50 personer att sitta. Dessutom finns en utomhus dansbana med scen. Hon vet inte vad det kostar att hyra lokalen. Det är en ny förening som tagit över ansvaret för denna.

Kenth informerar om att bokföringsprogrammet ha stigit med 10 kr/ månad. Han påpekar också att tre sponsorer ej betalat fakturan för 2025. Dessa lämnades ut till styrelsemedlemmar som vidarebefordrar dem till sponsorerna.

Hans A påpekar att vi bör ha en anmälningslista till vårfesten den 14 maj

Alf J ordnar detta. Hans tar även upp att vi föreslagit att vi ska informera om **vandringarna på Risen i Genarp. Det är inte så lätta vandringar.** Man håller högt tempo och vandringsleden är inte så lättgången överallt. **Han kollar upp detta mer till nästa möte.**

Kent P meddelar att han, Roland B och Hans A ska delta i ett möte som Träffpunkten i Genarp ordnar kring ofrivillig ensamhet och vad vi alla kan göra för att minska denna. De ska träffas den 26 april. **De vill låna våra partytält vilket godkändes.**

14. **Nästa Romeleträff** den 9 april då det blir bioföreställning. Tyvärr har filmen visats nyligen på TV så antalet besökare minskar nog, kanske högst 70 personer. Ev behövs mörkläggning. Då får det bli tygskynken som hängs upp för fönstren eftersom det inte finns gardiner. Bordsplaceringen diskuterades. Ev kan man ha tre rader stolar längst fram och borden bakom.

15. **Nästa styrelsemöte** blir den 31 mars i Genarp.

16. **Kent P tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.**

Sekr Sivert Gardell

Justeras

Ordf Kent Persson

Roland Bengtsson